
 
 
 
Vragen actuele zaken, raadsvergadering 3 november 2011  
 
Op de agenda van de Algemene Vergadering van Aandeelhouders van Delta NV op 22 december 
staat het haalbaarheidsonderzoek naar een tweede kerncentrale in Borsele. 
Het daarvoor benodigde bedrag is € 100 miljoen. 
Het ziet er naar uit, dat Delta op die datum nog geen overeenstemming heeft bereikt met EDF en 
RWE voor cofinanciering van dit onderzoek. Toch zal de aandeelhoudersvergadering een besluit 
moeten nemen om Delta in staat te stellen de aanvraag nog bij deze regering in te dienen. 
Bij investeringen boven € 55miljoen moeten de gemeenteraden en de Provinciale Staten 
toestemming geven. 
De fractie van GroenLinks heeft hierbij de volgende vragen: 

1. Is het college bekend met deze situatie? 
2. Wil het college Delta erop wijzen, dat de benodigde stukken ruim op tijd voor de vergadering 

van de commissie algemeen bestuur/financiën aangeleverd worden? 
3. Wil het college deze stukken voor die commissievergadering agenderen? 
4. Is het college bekend met het artikel in het Financieel Dagblad van maandag 31 oktober, 

waarin gemeld wordt, dat Delta twijfelt over Borsele 2, omdat de huidige lage energieprijzen 
een bedreiging vormen voor een nieuwe kerncentrale? Zie bijlage. 

5. Wat is de mening van het college over de in dat zelfde artikel genoemde aarzeling van de 
partners EDF en RWE? 

6. Volgens gedeputeerde van Beveren wordt Delta meer waard met vergunning voor debouw 
van een tweede kerncentrale. Dat betekent, naar onze mening, dat hij nadenkt over verkoop 
van Delta. Is het college bereid om ter wille van de bouw van een tweede kerncentrale de 
volledige zeggenschap over Delta uit Zeeuwse handen te geven? 

 
 
Ton de Nooij 
Alex Soplantila 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


